
SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2019-2020)

27th September 2019

Dear Parents,
Circular No.15
Athletic Meet

Our school is going to hold the 37th Athletic Meet on 9th October from 7:55a.m. - 5:00p.m. and 10th October
2019 from 7:55a.m. - 1:30p.m. at Hammer Hill Sports Ground.

The Athletic Meet is an official school event and therefore all students must attend. They have to wear
proper school or sports uniform.  A medical certificate, together with a parent’s letter, will have to be
submitted to school if a student is absent from this event.

Students have to ensure that they are physically fit to participate in the competitions as this is entirely on a
voluntary basis.  Please indicate your approval on the reply slip.

The Parent-Teachers’ Association would also like to invite you to watch the events which start at 10:00a.m. on
9th October or 10th October 2019. Please let us know your availability by filling out the corresponding
section on the reply slip.

Yours faithfully,

Chim Yin Chu
Principal

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Reply Slip

Circular No.15 (2019-2020)
Athletic Meet

Name:  _________________________ Date: ______________________

Class:  ____________________(    )

Dear Ms. Chim,
*
□ I understand the contents of Circular No.15 (2019-2020).
□ I disapprove of my child participating in the sports events.
□ I approve of my child participating in the following events:

Grade Events

1

2

3
□ I approve of my child participating in the inter-class 4x100 meter relay.
□ I shall attend the Athletic Meet on □9 October (a.m.).

□10 October (a.m.).
□ I shall not attend the Athletic Meet.

Yours sincerely,

Signature of Parent

*Please put a tick in the appropriate box(es)



順利天主教中學 (2019 - 2020)
學校通告 15
陸運會

敬啟者：本校第三十七屆陸運會將於十月九日及十日假斧山道運動場舉行，詳情如下：

一、十月九日活動時間為上午七時五十五分至下午五時正，十月十日為上午七時五十五分至下午一時

三十分。

二、運動會為學校活動，各同學必須穿著整齊校服或本校運動服裝準時出席。如身體不適，須於翌日

或隨後的上課日補交家長信及醫生紙。

三、學生參加比賽純屬自願性質，家長必須清楚同學的健康情況是否適合參與比賽。為方便統計，請

填妥回條交班主任，以便辦理。

四、家長教師會誠邀 貴家長出席觀賽。如蒙撥冗光臨，請準時於十月九日或十日上午十時正蒞臨

會場。出席者敬請填寫下附回條，以便安排。

此致

貴家長

順利天主教中學校長

詹燕珠謹啓

二零一九年九月二十七日

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
回條

學校通告 15 (2019-2020)
陸運會

姓名︰＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 班別︰＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿(       )

敬覆者：

*□本人知悉 貴校來函有關陸運會事宜。

□敝子弟不會參加田徑比賽。

□敝子弟擬參加田徑比賽項目如下：

組別 項目

1

2

3
□敝子弟擬參加班際4X100接力比賽。
□本人將會出席 □十月九日(初賽日)上午觀賽。

□十月十日(決賽日)上午觀賽。
□本人未能出席是次陸運會。

此覆

順利天主教中學詹校長

家長或/監護人_________________簽署

二零一九年 月 日

*請在合適方格內加  號


